

Title (en)
Pliers.

Title (de)
Wasserpumpenzange.

Title (fr)
Pinces.

Publication
EP 0227034 A2 19870701 (DE)

Application
EP 86117599 A 19861217

Priority
DE 3545410 A 19851220

Abstract (en)
[origin: US4748876A] Prior universal pliers with two gripping arms (11, 15) and an adjustable jaw have the disadvantage that during adjustment one must change hands while using the pliers which is unfavourable as regards the economic requirements. This disadvantage is obviated by the present invention in that both gripping arms (11, 15) are non-displaceably articulated on one another and one of the two jaws (19) is displaceably mounted with respect to its associated gripping arm (15) at right angles to the jaw opening.

Abstract (de)
Bekannte Wasserpumpenzangen mit zwei Griffsschenkeln (11, 15) und einem verstellbaren Maul haben den Nachteil, daß sich bei der Verstellung die Handseite der Zange zuungunsten der ergonomischen Erfordernisse verändert. Dieser Nachteil wird durch die Erfindung dadurch vermieden, daß beide Griffsschenkel (11, 15) unverschiebbar aneinander angelenkt sind und einer der beiden Maulbacken (19) gegenüber seinem zugeordneten Griffsschenkel (15) quer zur Maulöffnung verschiebbar gelagert ist.

IPC 1-7
B25B 7/04

IPC 8 full level
B25B 7/02 (2006.01); **B25B 7/04** (2006.01); **B25B 7/10** (2006.01)

CPC (source: EP US)
B25B 7/04 (2013.01 - EP US); **B25B 7/10** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0227034 A2 19870701; EP 0227034 A3 19871209; DE 3545410 A1 19870625; DE 3545410 C2 19871203; DK 619686 A 19870621;
DK 619686 D0 19861219; FI 865228 A0 19861219; FI 865228 A 19870621; JP S62176773 A 19870803; NO 865084 D0 19861216;
NO 865084 L 19870622; US 4748876 A 19880607

DOCDB simple family (application)
EP 86117599 A 19861217; DE 3545410 A 19851220; DK 619686 A 19861219; FI 865228 A 19861219; JP 30185086 A 19861219;
NO 865084 A 19861216; US 94139586 A 19861215